

「社交小博士」訓練小組

敬啟者：

本校一向重視校園關愛氣氛，將舉辦「社交小博士」訓練小組，讓學生認識正面溝通技巧和待人接物的正確態度，使他們在學校裏有一個更愉快的社交生活，小組詳情如下：

日期：2021年6月16、18、23、25及28日(逢星期一、三、五)，共5節

活動時間：(A組)下午2:15-3:00 / (B組)下午3:15-4:00

活動內容：學習正面溝通技巧 / 理解別人的想法和感受 / 透過互動遊戲學習遵守遊戲規則

活動形式：Zoom

對象：三年級及四年級學生

人數：每組6-8人(如人數超出上限則以抽籤決定)

備註：會議ID及密碼將於2021年6月15日(星期五)或之前透過SMS短訊傳送予家長及列印QR code給學生。

請於2021年6月9日(星期三)或以前簽覆回條，並交班主任。如有查詢，請致電2476 2414與崔詠欣姑娘聯絡。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年六月七日

回條



(通函 No: 094 / 2020)

敬覆者：

本人* 同意 / 不同意 敝子弟參加「社交小博士」訓練小組。

本人及敝子弟選擇* A組 / B組 / A組及B組的時間均可(由崔姑娘安排入其中一組)

此覆

錦田公立蒙養學校

學生姓名：_____ ()

家長簽署：_____ (家長姓名：_____)

聯絡電話：_____

日期：2021年6月_____日

註：請於2021年6月9日(星期三)或以前簽覆回條，並交班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 094/2020)

7.6.2021

'Social Little Doctor' Training Course

Dear Parents/Guardians,

Our school always emphasizes the importance of the caring atmosphere of the school. A 'social little doctor' training course will be held to let students know the positive communication skills and the correct attitude towards others, so that they can have a more enjoyable social life in our school. The details of the course are as follows:


Date:	16/6, 18/6, 23/6, 25/6 & 28/6 (Every Monday, Wednesday and Friday) , 5 lessons in total
Time:	Group A: 2:15pm – 3:00pm / Group B: 3:15pm – 4:00pm
Content:	To learn positive communication skills / To understand other people's thoughts and feelings / To learn to follow the rules through playing interactive games
Format:	Zoom
Target students:	P.3 and P.4 students
Quota:	6-8 people in each group (If the number of people exceeds the upper limit, it will be decided by lottery)
Remarks:	Zoom Login ID and password will be sent to the parents through SMS message and QR code will be given to the students.

Please return the reply slip to the class teacher on or before 9th June, 2021 (Wednesday). For any enquiries, please contact Ms Tsui Wing Yan at 2476 2414. Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung
Principal

-----✂-----Reply Slip-----✂-----

 Notice (No : 094/2020)

Dear Principal,

I * agree / disagree my child to join the 'social little doctor' training course.

I join* class A / class B / both class A and class B are OK (Depends on Ms. Tsui's arrangement)

Student's name: _____ () Class: _____

Parent's / Guardian's name: _____

Parent's / Guardian's signature: _____

Contact Tel No. : _____

Date: 2021 (Y) 6 (M) _____ (D)

*Please return the reply slip to the class teacher on or before 9th June, 2021 (Wednesday).